
Zápis 
z jednání VV OSH Semily spojeného se setkáním 

Zasloužilých hasičů a dlouholetých funkcionářů okresu Semily, 
konaného dne 13.11.2009 od 14:30 

hodin  v HZ Turnov – Daliměřice 
 
Program: 

1. uvítání 
2. zpráva starosty OSH 
3. zdravice hostí 
4. informace z okrsků 
5. diskuse 
6. závěr, prohlídka techniky Hasičů města Turnova 

 
 
 
1) Přítomné uvítal z pověření starosty náměstek, br. Adametz. Nastínil program a pak 
byla minutou ticha uctěna památka hasičů a hasiček zesnulých v tomto roce. 
 
2) Starosta OSH Semily, br. Miksánek, přednesl zprávu o činnosti OSH Semily v roce 
2009. Informoval o stavu členské základny, o činnosti kanceláře, o akcích, které OSH 
pořádalo. Zhodnotil činnosti odborných rad, průběh soutěží a komentoval i umístění 
zástupců okresu Semily v postupových soutěžích, především na kraji a v republice. 
Neopomněl zdůraznit republikový rekord v ženské stovce, kterého na Polabském 
stovkování dosáhla Šárka Jiroušová ze SDH Poniklá. Padla však i kritická slova a to 
především na slabou práci s mládeží v některých okrscích. Br. starosta varoval, že by 
se tato situace mohla velmi nepříznivě projevit s odstupem let, kdy budou v těchto 
regionech chybět adepti na členství v zásahových jednotkách, které si prací s dětmi 
takto připravujeme. 
 
3) Shromáždění pozdravil místostarosta Tutnova, ing. Jaromír Pekař. ve svém 
příspěvku zhodnotil dobrou spolupráci s hasičskými sbory na území města a osvětlil 
financování městské hasičské jednotky. Ta je v kategorii JPO II a zajišťuje bezpečnost 
ve městě i na rychlostní komunikaci I/35 na Liberec. Na financování jednotky 
uvolňuje prostředky město a daří se i získávat různé dotační podpory i z evropských 
fondů. 
 
Dále promluvil náměstek ředitele HZS Libereckého kraje pro prevenci a civilní 
nouzovou připravenost, plk. ing. Jaroslav Vízner. Poděkoval za spolupráci 
s dobrovolnými hasiči a ocenil jejich připravenost pro řešení mimořádných událostí, 
které mají v poslední době plné řádění větru a bouří především technický charakter. 
 
Přítomné pozdravil i člen Ústřední  rady velitelů, petr Burket.  Hovořil o soutěžích 
v požárním sportu, které v letošním roce proběhly na území okresu, kraje, ale i 
v republice. Zmínil se o Hasičské olympiádě, která letos probíhala v Ostravě a o 
celkově vysoké úrovni našich sportovců. 
 
4) Potom přednesli své příspěvky zástupci všech okrsků okresu Semily. Byla stručně 
popsána práce v okrscích, soutěže, práce s dětmi i historickou technikou, ale také 
zapojení do kulturních a společenských aktivit, kde jsou hasiči mnohde jedinými 
pořadateli těchto akcí. 



 
5) V diskusi nejprve br. Tomeš předal zástupci města Turnova, ing. Pekařovi, Kroniku 
hasičů okresu Semily jako výraz poděkování za spolupráci. Pak pohovořili někteří 
zasloužilí hasiči a bývalí funkcionáři. 
 
6) Oficiální část ukončil br. Adametz v 17:15 hodin a vybídl přítomné k neformálnímu 
posezení a k prohlídce techniky místních hasičů, kteří připravili výklad u techniky 
v prostorách hasičských garáží. 
 
Setkání mělo příjemnou atmosféru. Přítomní měli radost ze setkání i z přátelského 
přijetí turnovských hasičů, kterým se touto cestou sluší rovněž poděkovat. 
 
 
Zapsal: Ladislav Jiřička 
 


